JAPAN ROYAL KYUSHU



TC: JPN9DJRK { MAY - OCT 2025

HIGHLIGHTS:

FUKUOKA

- # Yanagawa River Cruise
- # Dazaifu Tenmangu Shrine
- # Tenjin Shopping Area
- # Tosu Premium Outlets

NAGASAKI

- # Peace Memorial Park
- # Nagasaki Shopping Street
- # Hui Ten Boshi

KUMAMOTO

- # Kumamoto Castle and surrounding
- # Senganen Garden
- # Sakurajima & Krishima Shrine

KAGOSHIMA / IBUSUKI

- # Kyushu JR Train to Ibusuki
- # Ibusuki no Tamatebako Train
- # Ibusuki Hot Sand Bath
- # Experience a Shinkansen (Bullet Train) to

- # Yufuin Yunotsubo Kaido / Lake Kinrin
- # Beppu "Umijigoku" Sea Hell
- # Mt Aso / Aso Kusasenri
- # Takamori Yusui Tunnel Park

ACCOMMODATIONS:-

- ☑ ANA Crowne Plaza Kumamoto New Sky or
- ☑ Ibusuki Phoenix Hotel 🐠 or similar
- ☑ Greenpeace MinamiAso 🖔 or similar

SPECIAL MEALS:-

☑ 7 Breakfast / 6 Lunch / 5 Dinner ☑ Yanagawa Unagi Rice / Beppu "Hell" Steamed Meal / Japanese Kaiseki / Black Vinegar Cuisine / Local "Guzoni" Cuisine in Shimabara / Miyazaki

DAY 1 SINGAPORE ₹ FUKUOKA

(Meal On Board)

Assemble at Singapore Changi International Airport for your flight to Fukuoka - Japan.

DAY 2 FUKUOKA - BEER FACTORY -**BEPPU HOT SPRING**

(Breakfast /Lunch / Dinner)

* Dazaifu Tenmangu Shrine - is the most famous Shinto Shrine, dedicated to the spirit of Sugawara Michizan.



- * Sapporo Beer Factory Sapporo Beer is the best beer in Japan. This high quality beer is brewed from selected materials and good water of Hita, Kyushu.
- Yufuin is located on a flatted river basin surrounding by mountains. The most prominent feature of Yufuin's skyline is the twin peaked Mount Yufu, which hovers over the town and serves as the backdrop for many scenic views.
- * Umi Jigoku is one of the most beautiful hells of Beppu. The "Sea Hell" features a pond of boiling, blue water.
- * Beppu is one of Japan's most famous hot spring areas. Producing more hot spring water than any other area in the

Hotel: Hotel New Nagasaki or similar

BEPPU - MT. ASO - KUMAMOTO

(Breakfast /Lunch /Dinner)

- * Mount Aso the symbol of Kumamoto Prefecture, once know as Hi no Kuni or The land of Fire. It is the largest active volcanic in Japan that still shows sighs of volcanic activity today.
- * Aso Kusasenri a dynamic panorama of grass covered plain.
- * Takamori Yusui Tunnel Park before it becomes a park, the National Railways was constructing a railway here and they found water resource under the ground while digging a tunnel
- Overnight at Kumamoto Kikunan Hot Spring area. Kikunan onsen is famous as hot spring of beauty which contain hydrogen carbonate.

Hotel: ANA Crowne Plaza Kumamoto New Sky or similar

DAY 4 KUMAMOTO - KAGOSHIMA -IBUSUKI (Breakfast/Lunch /Dinner)

- Kumamoto Castle and surrounding One of the most impressive castles
- * Senganen Garden Japanese style landscape garden along the coast north of Kagoshima. The garden's most striking feature is the borrowed scenery of Sakurajima and
- * Sakurajima is one of Japan's most active volcanic and the symbol of Kagoshima.
- * Kirishima Shrine is a Shinto shrine dedicated to Hinigi no Mikoto, who play a role in Japanese creation mythology.
- Take a Kyushu JR Ibusuki no Tamatebako from Kagoshima station to Ibusuki station.
- * Ibusuki Sand Baths provides an interesting way to enjoy the benefits of the heat and minerals associated with a long hot soak.

Hotel: Ibusuki Phoenix Hotel 🖔 or similar

IBUSUKI - KAGOSHIMA -NAGASAKI (Breakfast / Lunch / Dinner)

- Take a Shinkansen from Kagoshima to Nagasaki
- * On August 9, 1945 an atomic bomb was dropped in Nagasaki. As a result, it became the second area in japan struck by Atomic Bomb follow by Hiroshima. Nagasaki Atomic Bomb Museum remembers the explosion of the atomic bomb
- * Peace Memorial Park A Monument was built to commemorate the atomic blast of Nagasaki. The 9.7 meter high Peace Statue sits in the park symbolizing the Nagasaki citizens' wish for peace.



* Nagasaki Shopping Street - the most famous walking and shopping street in Nagasaki

Hotel: Hotel Greenpeace MinamiAso 🖔 or similar

DAY 6 NAGASAKI - HUI TEN BOSHI

(Breakfast / Lunch / Dinner)

- Huis Tan Bosch an extensive theme park where a medieval Dutch townscape has been recreated. In English, Huis Tan Bosch means "House in the Forest" The spacious resort is suffused with a European atmosphere with its picturesque canals, iconic windmills, beautiful gardens and architecture.
- * Yanagawa River is the most famous water township in Kyushu. The captain will explain you the history of Yanagawa City while taking a ride on the river cruise

Hotel: or similar

DAY 7 **FUKUOKA - FACTORY OUTLET** (Breakfast / Lunch / Dinner)

- * Tosu Premium Outlets Largest outlet mall in Kyushu. The famous shopping in Japan where branded shopping sites are available here.
- * Tenjin Area is one of the Premier downtown shopping area in Fukuoka. This area is the shopping paradise where you can find department stores and with iconic open-air food stands known as Yatai scattered all over Tenjin..
- Nakasu Kyushu's number one entertain and nightlife district, it is also in the red light district in Fukuoka Hotel: The Royal Park Fukuoka or similar

DAY 8 FUKUOKA (Breakfast)

Enjoy the day exploring Fukuoka at your own pace. Hotel: The Royal Park Fukuoka or similar

DAY 9 FUKUOKA X SINGAPORE

After breakfast, bid farewell to this beautiful country and transfer to the airport for your flight home to Singapore with unforgettable memories of your truly delightful holiday with

- > The Company reserves the right to alter tour itineraries, travel arrangements and accommodation due to Unforeseen changes, weather conditions, Vaccinated Travel Lane rules.
- Tour is conducted in Mandarin unless otherwise stated.
- Itinerary may be subject to change due to circumstances beyond the Company's control
- Itinerary is for Travel Period May till Sep'24 Package Excludes :

- Service Fees for Local Guide & Driver JPY 700 per pax per day
- Service Fees for Tour Leader (if any) SGD \$2 per pax
- Airport taxes & Fuel surcharges
- Incidental bill and other personal expenses



WTStravel >

















行程亮点:-

- 図 太宰府天满宫
- 図 天神购物区
- 図 柳川
- 図 鸟栖Premium Outlets
- 図 中洲

长崎

- 凶 和平纪念公园
- 図 长崎商店街
- 図 汇十博世

- 図 由布
- 図 海地狱
- 図 别府
- 阿苏山 図 阿苏山
- 図 阿苏草千里
- 図 高森汤水隧道公园

熊本 – 鹿儿岛– 指宿

- 図 能本城
- 図 仙岩园
- 図 樱岛
- 図 雾岛神社 ☑ 从鹿儿岛站乘坐九州JR
- ☑ 从鹿儿岛乘坐新干线到长崎

特別餐食安排:-

区新长崎酒店或同等级

区熊本新天空全日空皇冠假日酒店或同等级

図指宿凤凰酒店 め 或同等级

☑哥瑞皮亚明娜米索酒店 ♨ 或同等级

☑别府湾度假村酒店 ♨ 或同等级

区福冈皇家花园酒店或同等级

酒店安排:-

図 7早餐 / 5午餐 / 5晚餐

図 柳川鳗鱼饭/別府"地狱"蒸餐/日本懷石料 理/黑醋宴/島原當地 "Guzoni" 料理/宮崎牛 肉料理

第一天 新加坡 🛪 福冈

在新加坡樟宜国际机场集合,乘坐飞往日本福冈的航

福冈 – 啤酒工厂 – 别府温泉 ((早餐/午餐/晚餐)

太宰府天满宫 - 是最著名的神社,供奉菅原道山 的精神



- * 札幌啤酒厂 札幌啤酒是日本最好的啤酒。采用 九州日田的精选原料和优质水酿造的高品质啤酒。
- 由布院 位于平坦的河流盆地,周围群山环绕。 由布院天际线最显着的特征是双峰由布山,它盘旋 在城镇上空,成为许多风景的背景。
- *海地狱 (Umi Jigoku) 是别府最美丽的地狱之 "海地狱"的特点是有一池沸腾的蓝色水。
- *别府 是日本最著名的温泉区之一。温泉水产量 比全国任何其他地区都多

酒店:新长崎酒店或同等级

第三天 别府 – 阿苏山 – 熊本

(早餐/午餐/晚餐)

- * 阿苏山 熊本县的象征,曾被称为"火之国" 它是日本最大的活火山,至今仍保留着火山活动的 痕迹.
- *阿苏草干里 草地覆盖的平原的动态全景。
- 高森汤水隧道公园 在成为公园之前, 国家铁路 公司正在这里修建铁路,他们在挖掘隧道时发现了 地下的水资源
- *夜宿熊本菊南温泉区。菊南温泉以含有碳酸氢盐 的美容温泉而闻名。

酒店: 熊本新天空全日空皇冠假日酒店或同等级

第四天 熊本 – 鹿儿岛 – 指宿

(早餐/午餐/晚餐)

- * 熊本城 一座位于日本熊本市的历史性城堡,具 有悠久的历史和文化价值
- * 仙岩园 位于鹿儿岛北部海岸的日式景观花园 园内最大的特色就是借用了樱岛和鹿儿岛湾的风
- *樱岛-是日本最活跃的火山之一,也是鹿儿岛的
- *雾岛神社 是供奉在日本创世神话中扮演重要角 色的桧木命 (Hinigi no Mikoto) 的神社。
- 从鹿儿岛站乘坐九州JR 指宿玉手箱到指宿站
- * 指宿沙浴 提供了一种有趣的方式来享受长时间 热水浸泡带来的热量和矿物质的好处。

酒店: 指宿凤凰酒店 🛎 或同等级

第五天 指宿 - 鹿儿岛 - 长崎

(早餐/午餐:壽司DIY/晚餐)

- 从鹿儿岛乘坐新干线到长崎
- * 1945年8月9日,一颗原子弹在长崎投下。 从而成为继广岛之后日本第二个遭受原子弹袭击 的地区。长崎原子弹博物馆纪念着原子弹的爆。
- * 和平纪念公园 为纪念长崎原子弹爆炸而建 造的纪念碑。公园内矗立着9.7米高的和平雕像, 象征着长崎市民对和平的祈愿。
- *长崎商店街 长崎最著名的步行和购。

哥瑞皮亚明娜米索酒店 🛎 或同等级

第六天 长崎 – 会天博士

(早餐/午餐/晚餐)

- **汇十博世** 个大型主题公园,再现了中世纪 荷兰的城镇景观。汇十博世 在英语中的意思是 "森林中的房子"。宽敞的度假村拥有风景如 画的运河、标志性的风车、美丽的花园和建筑 洋溢着欧洲氛围。
- 柳川 九州最著名的水乡。船长一边乘坐游 船一边讲解柳川市的历史。

酒店: 熊本新天空全日空皇冠假日酒店或同等

第七天 福冈 – 工厂直销购物中心 (早餐/午餐/晚餐)

- 乌栖Premium Outlets 九州最大的奥特 莱斯购物中心。日本著名的购物场所,品牌商 品云集于此
- * 天神区购物区 是福冈市中心的顶级购物区 -。该地区是购物天堂,百货商店林立,标 志性的露天小吃摊"屋台"遍布天神各处。
- *中洲-九州第一的娱乐和夜生活区,也是福 冈的红灯区

酒店: 福冈皇家花园酒店或同等级

第八天 福冈

在您自己的节奏下尽情探索福冈的一天。 酒店:福冈皇家花园酒店或同等级

第九天 福冈 🛪 新加坡

享用早餐后,与这个美丽的国家告别,前往机 场搭乘飞往新加坡的航班,带着对您在贵宾旅 旅行度过愉快假期的难忘回忆!

备注:-

公司保留更改旅行行程、交通安排和住宿的权利,因 为出现了无法预料的变化、天气条件以及疫苗接种旅

由于公司无法控制的情况,行程可能会有所变动。 如果中文和英文行程有不符合之处,请以中文行程为

导游全程以中文解说。

指定的行程适用于2024年5月至9月的旅行期间。

行程不包括:-

导游和司机的服务费: 每人每天JPY 700 领队 (如有) 的服务费: 每人每天SGD \$2 机场税和燃油附加费

意外账单和其他个人费用



















